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Vragen Commissie Ruimte Antwoorden  

Opvallend is dat in de voortgangsrapportage helemaal niet wordt verwezen naar 
Chemours. Wordt de aanpak van de uitstoot van Chemours ook meegenomen in 
dit traject? 

Voor Chemours loopt tussen de daarbij betrokken partijen een aparte 
aanpak. Er wordt informatie en kennis uitgewisseld. De aanpak van 
Chemours is geen onderdeel van de PFAS-aanpak Zeeland. 

 

Wat is de stand van zaken m.b.t. de vergunningaanvraag van 3M voor het lozen 
van korte keten PFAS? 

Deze vergunningaanvraag is op dit moment nog in behandeling bij de 
Provincie Antwerpen als bevoegd gezag. De verwachting is dat hier op 
korte termijn besluitvorming over plaats vindt. 

Wordt er ook PFAS gemeten in dode zeezoogdieren? (bruinvissen en zeehonden) 
> deze dieren voeden hoog in de voedselketen; risico op PFAS stapeling. 

In de voortgangsrapportage wordt melding gemaakt op de “Impactanalyse 
PFAS op natuurdoelen Westerschelde & KGT”. In dit onderzoek wordt 
gekeken naar de effecten op het ecosysteem, waaronder zeezoogdieren.  

 

 

 
 




